
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 5/2016  

konaného dne 23. 6. 2016 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 5. Radovan Necid 

2. Vladimír Černý (předseda) 6. Pavel Bárta 

3. Zdeněk Kubát 7. Petr Fiala 

4. Jaroslav Jirků 8. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 4. Jan Tourek 

2. Pavel Štefan 5. Josef Mach (místopředseda) 

3. Bohuslav Musil 6. Karel Štefl 

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (ODSH) 

3. Jiří Antonů (RROS Vysočina) 

4. Tomáš Mátl (technicko správní náměstek a pověřený výrobní náměstek KSÚSV) 

5. Rostislav Vašíček (KPM CONSULT, a.s.) 

6. Denis Sitora (KPM CONSULT, a.s.) 

7. Tomáš Záruba (KPM CONSULT, a.s.) 

8. František Kopecký (KPM CONSULT, a.s.) 

9. Miloslav Věžník (KPM CONSULT, a.s.) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  

k projektu 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že komise není usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl všemi přítomnými schválen. K zápisu z minulého 
zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl všemi přítomnými schválen. 
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2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 015/04/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina požaduje dořešení příjezdů 
zaměstnanců společnosti Bosch Diesel s.r.o. na ranní a odpolední směnu – úsek 239 Havlíčkův 
Brod – Jihlava město a zpracování rychlejší varianty úseku 240+241 Jihlava – (Bransouze) – 
Třebíč. 

o Projednáno v bodě č. 3. 
 
Členové komise se dohodli, že do příštího zasedání dopravní komise bude zpracován kompletní 
materiál linkové dopravy Kraje Vysočina s návrhem rozsahu, a bude dohodnut způsob 
následného poskytnutí materiálu ORP.  

o Vladimír Černý uvedl, že požadovaný materiál byl zpracován a členům komise 
elektronicky rozeslán. Dále bude tento materiál projednáván v bodě č. 3. 

 
Usnesení 016/04/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina souhlasí s trasováním linek 
linkové dopravy dle návrhu. 
 
Usnesení 017/04/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje schválit materiál 
dílčí část B22 - Podrobná technická specifikace požadavků na BČK. 
 
Usnesení 018/04/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje v roce 2016 
realizovat stavbu „Okružní křižovatka na ulici Třebíčská – Hornoměstská ve Velkém Meziříčí“,  
a financovat dokončení plánované stavby z rezervy Kraje Vysočina. 
 
Usnesení 019/04/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje projednání 
žádosti města Humpolec, obce Čejov a obce Kejžlice „Posouzení možnosti úpravy krajské 
silnice II/347“ na příštím zasedání dopravní komise. 

o Vladimír Černý uvedl, že žádost bude projednána v bodě č. 5. 
 
 
3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  
k projektu 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál. 
 
Projednání drážní dopravy 
Pavel Bartoš navázal na zasedání dopravní komise č. 4/2016 ze dne 12. 5. 2016, kde byly členy 
komise vzneseny požadavky ke dvěma oblastem v drážní dopravě: 

- 239 Havlíčkův Brod – Jihlava město (obsluha společnosti Bosch Diesel s.r.o. – dořešení 
příjezdů na ranní a odpolední směnu); 

- Zpracování rychlejší varianty úseku 240+241 Jihlava – (Bransouze) – Třebíč, 
zabezpečení přejezdů a tratě. Navrhovaná varianta bude projednána se SŽDC.  

Pavel Bartoš okomentoval jízdní řády, do kterých byly zapracovány požadované změny. 
Zpracovaný materiál byl elektronicky s předstihem rozeslán členům komise. 
 
Pavel Bartoš uvedl, že na základě požadavků členů komise z minulého jednání dopravní komise 
byl zpracovatelem zpracován kompletní materiál linkové dopravy Kraje Vysočina. Po projednání 
materiálu dopravní komisí, bude materiál předložen radě kraje a následně může být zahájeno 
projednávání s obcemi. 
 
Vladimír Černý přivítal zástupce zpracovatelské firmy KPM CONSULT, a.s., Tomáše Zárubu, 
Františka Kopeckého, Rostislava Vašíčka, Denise Sitoru a Miroslava Věžníka. 
 
Zpracovateli byla připravena prezentace „Kraj Vysočina – Návrh integrované dopravy“, kterou 
Tomáš Záruba podrobně okomentoval. 
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Prezentace obsahovala tyto základní informace: 

- Návrh dopravního řešení – Cíle 
- Návrh dopravního řešení- Taktový grafikon, Kraj Vysočina, Ekonomika 
- Charakteristiky ekonomických ukazatelů 
- Návrh dopravního řešení – Co očekávat? 
- Varianty návrhu 
- Ukázky určitých linek 
- Závěrečné doporučení 

 
Na zasedání se dostavil člen komise Jaroslav Jirků. 
 
Vladimír Černý konstatoval, že dle počtu přítomných členů je komise usnášeníschopná. 
 
Členové komise následně diskutovali o financování, obsluze průmyslových zón a třech 
možnostech navrhovaných variant integrované dopravy (minimální, střední, maximální).  
Pavel Bárta v rámci diskuse vznesl podnět na prozkoumání možností trasování autobusů  
ve směru Žďár nad Sázavou – Jihlava (Bosch Diesel s.r.o.) a na zvážení vedení autobusů na 
trase Sázava – Nížkov – Hrbov. Pavel Bartoš uvedl, že v rámci návrhu je myšleno na obsluhu 
průmyslových zón. Prioritou je rychlá doprava cestujících do měst. 
Současně bylo uvedeno, že v rámci výpočtu ekonomické náročnosti bylo vycházeno z dat roku 
2014. Změny v nákladech dopravců, tj. mzdy řidičů, cena PHM se do nákladů dopravců již 
promítají, tzn., že jejich dopad by Kraj Vysočina musel řešit v každém případě. 
 
Usnesení 020/05/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje schválit střední variantu jako minimální k dalšímu projednávání. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Vladimír Černý podal v průběhu jednání návrh na předřazení bodu č. 5 „Projednání požadavků 
měst a obcí“ před bod č. 4. 
 
 
4. Projednání požadavků měst a obcí 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál. 
 
Město Humpolec, obec Čejov a obec Kejžlice 
Dne 21. 3. 2016 byla Dopravní komisi Rady Kraje Vysočina doručena žádost města Humpolec, 
obce Čejov a obce Kejžlice „Posouzení možnosti úpravy krajské silnice II/347“. Na zasedání 
dopravní komise č. 4/2016 dne 12. 5. 2016 bylo usnesením 019/04/2016/DK doporučeno 
projednání žádosti na příštím zasedání komise. 
 
Hana Strnadová uvedla, že požadavek města Humpolec a obcí Čejov a Kejžlice rada kraje 
rozhodla zařadit usnesením 0543/11/RK/2016 dne 22. 3. 2016 do Přílohy D2 - Investice 
v dopravě pod názvem akce „II/347 Čejov – Humpolec“. V současné době probíhá výběrové 
řízení na projektanta. 
 
Usnesení 021/05/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
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informaci o zařazení akce „II/347 Čejov – Humpolec“ do Přílohy D2 -  Investice v dopravě  
a zahájení prací na akci. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo 
 
 
5. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Pavel Bartoš informoval o těchto záležitostech: 

- Aktuální informace o řešení problematiky vztahů se společností Jindřichohradecké místní 
dráhy, a.s. (dále jen „JHMD, a.s.“): 

o Problematika placení prokazatelné ztráty. Smlouvou je dán rozsah a sazba za 
vlkm - potvrzeno Ministerstvem vnitra. Ministerstvo vnitra je aktuálně ze stany 
JHMD, a.s. napadnuto. Probíhá soudní spor, který řeší Městský soud v Praze.  

o Vzhledem k neuzavření dodatku na konec roku 2015 a na rok 2016 probíhá 
úhrada formou záloh. V případě neuzavření dodatku je stanoveno, že záloha za 
službu první čtyři měsíce činí 80 %. Pokud není i nadále uzavřen dodatek 
smlouvy, tak probíhá úhrada výkonů na základě čtvrtletního vyúčtování. Při 
předložení vyúčtování za čtvrtletí probíhá doúčtování na 100 %. 

o Oblast ropových vozidel. Ze strany JHMD, a.s. došlo k odmítnutí nabídnutého 
příspěvku na modernizaci. 

 
Hana Strnadová podala následující informace: 

- Na zasedání zastupitelstva kraje č. 4/2016 dne 21. 6. 2016 byl projednán materiál: 
o Návrh právního zajištění spolufinancování regionální železniční dopravy po roce 

2019. 
o Společný postup při zabezpečení zimní a běžné údržby silnic I. třídy. 

- Proběhlo krajské kolo soutěže Mladý cyklista a finále soutěže Cyklista Vysočiny. 
- Podrobná informace o probíhajících stavbách v roce 2016 z rozpočtu Kraje Vysočina  

a z rozpočtu EU. 
 
Ze zasedání se omluvil člen komise Jan Hyliš. 
 
Vladimír Černý přivítal Tomáše Mátla, technicko správního náměstka KSÚSV. 
 
 
6. Různé 
Tomáš Mátl podal následující informace o činnosti KSÚSV: 

- První sečení bude ukončeno během příštího týdne (konec měsíce června 2016).  
- Plán D1 - opravy. Po uzavření měsíce května 2016 je vyčerpáno 40 mil. Kč. 
- Akce financované z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury. Prozatím jsou 

podepsány smlouvy na 160 mil. Kč. Další stavby se soutěží. 
- Aktuálně je řešen převod krajských investic – Příloha D2 – Investice v dopravě na 

KSÚSV. 
- Změna systému přípravy – KSÚSV doporučuje pro urychlení přípravy staveb z Přílohy 

D2 – Investice v dopravě a pokud je to možné i z IROP změnu systému výkupu 
pozemků. Jednak využívání možností smluv o právu provedení stavby pro získání 
stavebních povolení a jednak možnost výkupu pozemků za cenu znaleckého posudku.  

- Organizace běžné údržby – úpravy na páteřní silniční síti realizovat dle dopravního 
významu silnice. 

- Hospodaření – po uzavření měsíce května vykazuje KSÚSV ziskové hospodaření. 
- Nástup nového výrobního náměstka od 1. 7. 2016. 

 
Vladimír Černý přivítal Libora Joukla, náměstka hejtmana Kraje Vysočina. 
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Libor Joukl informoval o těchto záležitostech: 
- Materiály projednávané zastupitelstvem kraje č. 4/2016 dne 21. 6. 2016.  
- Plánování organizačních změn: 

o Od 1. 7. 2016 převod přípravy a realizace akcí z přílohy D2 Investice v dopravě 
na KSÚSV; 

o Od 1. 1. 2017 převod pozemkových věcí na KSÚSV. 
- Finanční prostředky ze SFDI a z EU. 

 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 8. září 2016, od 12.00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 27. 6. 2016. 


